
2021 가을학기 정규 한국어과정 『온라인 수업』 진행 안내

 한양대학교 국제교육원은 코로나19 확산 방지를 위해 개강 후 3주간 강의실을 전면 폐쇄하고 모든 수업을 

비대면으로 진행하기로 결정하였습니다.

이에 정규한국어과정의 경우에 개강일인 9월 6일부터 9월 24일까지 3주간 온라인 수업을 진행하고자 합니다.

 코로나19 감염 및 확산을 방지하는 동시에 학생 여러분의 건강과 안전을 위한 조치인바 적극적인 이해와 협조 

부탁드립니다.

1. 한양대학교 국제교육원 2021 가을학기 운영 일정 안내

※ 온라인 수업 기간은 교육부 및 한양대학교 방침에 따라 추가 변동될 수 있습니다.

2. 2021 가을학기 분반 결과 안내
 1) 2021-가을학기 분반 결과 및 반 별 ZOOM 접속 정보는 9월 3일(금) 저녁 6시 이후

    한양대학교 국제교육원 홈페이지 공지사항에서 확인 가능합니다.

    (https://iie.hanyang.ac.kr/front/community/notice - 한국어과정 클릭-공지사항 게시판에서 확인)

 2) 학생증 배부 및 부교재 구매안내는 9월 3일 분반 결과 안내와 함께 공지 예정입니다.

3. 온라인 수업 방식 안내
 온라인 수업은 ZOOM Cloud Meetings 어플리케이션을 이용하여 진행합니다. 

 모든 학생들은 미리 ZOOM 어플리케이션을 설치하고 수업에 참여하시기 바랍니다. (불참 시 결석 처리 됩니다.)  

 ZOOM 사용방법은 붙임파일에서 자세히 확인 가능합니다.

※ 인터넷 접속 환경 및 기기 등의 문제로 일부 환경에서 온라인 수업이 원활하게 작동하지 않을 수 있습니다.

4. 행정팀 사무실 대면업무 최소화 안내
  코로나19 감염병 확산을 방지하고자 행정팀의 대면 업무가 최소화 됩니다. 

  용건이 있는 경우 반드시 행정팀 사무실을 방문하기 전에 전화 또는 이메일로 먼저 문의 바랍니다.

지역/언어 연락처

중화권(중국어)
☎ 02-2220-1976~1977

* hyiie@hanyang.ac.kr

일본(일본어)
☎ 02-2220-1665

* iie@hanyang.ac.kr

기타(영어)
☎ 02-2220-1666 

* iie@hanyang.ac.kr

※ 각종 증명서가 필요한 경우에도 반드시 전화 또는 이메일로 문의 바랍니다.

개강 종강 온라인 수업 기간

9월 6일(월) 11월 19일(금) 9월 6일(월) ~ 9월 24일(금)

https://iie.hanyang.ac.kr/front/community/notice


Notice on non-face-to-face online classes of Hanyang IIE Korean Language Program

 To prevent the spread of COVID-19 infection, Hanyang University has decided to shut down the

classrooms for 3 weeks after the semester starts, and to hold the lectures on a non-face-to-face type of 

online classes. According to the policy of Hanyang University, we are going to hold online

classes for three weeks from the starting date of the semester, so we will be conducting online classes from 

September 6th to September 24th. This decision was made in order to prevent the spread of COVID-19 

infection and for the student’s safety so we hope for your understanding and

cooperation. Please check the information below for more details.

1. Class Schedule of 2021 Fall Semester for Hanyang IIE Intensive Korean Language Program

※ The above schedule may be changed or extended in accordance with the guidelines of the Ministry of 

Education.

2. Notice of the test result
 1) The level test result will be posted on the notice board of the Hanyang IIE website on Sep. 3th 18:00

    (https://iie.hanyang.ac.kr/front/community/notice)

 2) Notice of distributing student IDs and purchasing text books will be posted at the same time.

3. Instructions for Online Class
 We will provide online classes by using ‘ZOOM Cloud Meetings’. All students should install the application 

‘Zoom’ before starting school. (Please note that if you don’t attend the online class, it will be regarded as 

absence) We attached the manual for using the ‘Zoom’ application.

※ Please note that online class may not work well in some cases due to the internet access or devices.

2) Minimization of face-to-face service at Hanyang IIE office

To prevent the spread of COVID-19 infection, Hanyang IIE office’s face-to-face service will be minimized

* If you have any business, please inquire by email or phone before you visit Hanyang IIE office.

※ If you need certificates issued by Hanyang IEE office, please make sure to first inquire by email or phone.

Country / Language Contact Info.

China (Chinese)
 ☎ 02-2220-1976~1977

 * hyiie@hanyang.ac.kr

Japan (Japanese)
 ☎ 02-2220-1665

 * iie@hanyang.ac.kr

Other Countries (English)
 ☎ 02-2220-1666 

 * iie@hanyang.ac.kr

Starting Date Last day of Semester Period of Online Classes

Sep. 6(Mon.) Nov. 19(Fri.) Sep. 6(Mon.) ~ Sep. 24(Fri.)

https://iie.hanyang.ac.kr/front/community/notice


2021-秋季 汉阳大学际教育院 韩国语课程 进行非面对线上课通知

为了防止疫情扩散（COVID-19），根据韩国教育部指针汉阳大学决定关闭开学3 周时间本校的所有设施同时进行在
线非对面授课。据韩国教育部以及汉阳大学方针，本院从9 月6 日到9 月24 日，全面进行在线授课。

为了保障本院学生的健康安全，本院决定下面的措施，希望学生们理解以及支持本院决定。

1. 2021年汉阳大学国际教育院秋季学期日程

※ 跟着韩国教育部以及汉阳大学方针，在线授课期间会有变动

2. 2021年秋季学期分班结果公布

 1）2021年秋季学期分班结果以及班级别ZOOM线上教室（会议室）信息在 9月3日 18：00以后(韩国时间）

    本院官网（https://iie.hanyang.ac.kr/front/community/notice）上公布。

    可以再韩国语课程新闻-公告事项能查看相关的通知。

 2） 在9月3日会公布学生证领取以及练习册本购买日程

3. 在线韩国语课程授课办法

本院决定使用 ZOOM Cloud Meetings进行在线韩国语正规课程授课。本院建议秋季课程的学生提前

安装ZOOM APP（PC版、安卓版、Apple版都提供）参加秋季课程。（不参加授课就被处理为缺勤）

请注意查阅福建的ZOOM使用办法。

※ 个人的网络环境以及学生本人使用的机器等个人授课环境会影响到在线授课质量

※ 开始学起之前，建议查阅ZOOM APP使用办法。

4. 办公室面对业务最少化指南

为了防止COVID19扩散，办公室面对业务会限制。有事情时，访问办公室之前，先打电话或发邮件咨询。

※ 需要各种证书时，必须先电话或邮件的形式咨询。

地域-语言 联系方式

中华圈(中文)
☎ 02-2220-1976~1977
* hyiie@hanyang.ac.kr

日本(日语)
☎ 02-2220-1665
* iie@hanyang.ac.kr

其他国家(英语)
☎ 02-2220-1666 
* iie@hanyang.ac.kr

开学 结课 在线授课期间

9月6日（周一） 11月19日（周五） 9月6日（周一）~9月24日（周五）

https://iie.hanyang.ac.kr/front/community/notice


2021-秋学期 韓陽大学国際教育院・韓国語課程のオンライン授業のご案内

漢陽大学は大韓民国教育部の方針によりコロナ19拡散防止のため、開講後3週間は全ての教室を閉鎖し、全ての授業

をオンラインで行うと決定致しました。大韓民国の教育部と漢陽大学の方針に従い国際教育院も開講日の9月6日より 

9月24日までの3週間はオンラインで授業を行う予定です。コロナ19の感染と拡散を防止し、学生の皆さんの健康と

安全を最優先に考えた措置で、皆様のご理解とご協力をお願い致します。

1. 漢陽大学国際教育院2021秋学期日程のご案内

※オンライン授業期間は教育部および漢陽大学方針によって更に変更できる可能性があります。

2. 2021秋学期クラス分け結果のご案内
1) 2021-秋学期クラス及びZOOM接続情報は9月3日(金) 18時以降、漢陽大学国際教育院ホームページから確認でき

ます。

(https://iie.hanyang.ac.kr/front/community/notice-韓国語課程クリック-공지사항メニューで確認)

2) 学生証および副教材のご案内は9月3日の結果発表と一緒にお知らせする予定です。

3. オンライン授業方法のご案内
オンライン授業は ZOOM Cloud Meetings というアプリを利用して行います。全ての学生は事前に

ZOOMアプリをダウンロードして、授業に参加して下さい。(授業に参加しない場合、欠席扱いになります)

ZOOMの使用方法はなどについての詳しい案内は添付をご参考ください。

※ネットワーク接続環境および機器などの問題で一部の環境ではオンライン授業が円滑でない可能性があります。

                                                           

4. 行政チーム事務室対面業務最小限のご案内
  コロナ19感染病拡散防止のため行政チームの対面業務が最初限になります。

  ご用件のある方は必ず行政チーム事務室訪問前に電話またはメールでお問い合わせ下さい。

地域/言語 連絡先

中華圈(中国語)
☎ 02-2220-1976~1977

* hyiie@hanyang.ac.kr

日本(日本語)
☎ 02-2220-1665

* iie@hanyang.ac.kr

その他(英語)
☎ 02-2220-1666 

* iie@hanyang.ac.kr

※ 証明書発行の場合にも必ず電話またはメールでお問い合わせ下さい。

開講 終講 オンライン授業期間

9.06(月) 11.19(金) 9.06(月)~ 9.24(金)

https://iie.hanyang.ac.kr/front/community/notice

